



CHINA 中国



SPECTACULAR JIANGNAN

上海 | 泰州 | 扬州 | 南京 | 盐湖城 | 苏州 SHANGHAI | TAIZHOU | YANGZHOU | NANJING | SALT LAKE CITY | SUZHOU



兴化千岛菜花风景区独有的水上油菜花田,如网的水系,把油菜花海分割成一块块方田,犹如金黄色小岛星罗棋布,诗情画意般的风景。

Xinghua Qiandao Cauliflower Scenic Area
The unique water rapeseed field, like a net of water system, divides the sea of rapeseed flowers into square fields, like a dotted with golden yellow islands, a poetic and picturesque scenery.

※花季会受气侯影响而有所改变

● 吉隆坡 🛪 上海

集合于吉隆坡国际机场集合办理登机手续,然后 飞往上海。

南京路不仅是上海主要的购物街,也是世界上最 繁忙的购物街之一。

♥ 夜游外滩

周边还有许多具有古典特色的大楼,上海著名的 「万国建筑博览群」就在此、也是上海重要的特 色景观之一。

♀ 上海 -269公

心切海楼

初建于南宋绍定二年,被誉为"江淮第一楼" 此楼屡毁屡起,大多毁于兵火而起于盛世。

◆梅兰芳纪念馆

京剧大师梅兰芳先生故乡的纪念建筑群。

泰州老街并非真正意义上的老街,包括与此毗 邻的桃园的地块,原都是东郊鲍坝村的一片农 田和村民住宅地。

◈凤城河

画舫游船

乘画舫夜游凤城河, 欣赏凤城河入夜灯光秀, 体验梦幻水上风情。

季节限定

※如团队于3月20-4月10日抵达,以下的景点代替凤城河 画舫游船: 兴化千岛菜花风景区【含游船】

→ 泰州 -67公里-

五亭桥 二十四桥

烟花三月下扬州,感受两地花柳全依水,一路 楼台直到山的盎然美景。

季节限定

3月20日 - 4月10日: 琼花 3月10日 - 30日 : 桃花 : 芍药花



扬州城里最具有代表性的一条历史老街。

♀ 中国大运河博物馆

江苏省文化和旅游厅,是集文物保护、科研展 陈、休闲体验为一体的地方现代化综合性博物 馆。※逢周一休馆

₩ -101公里- 南京

◈牛首山

金陵四大名胜之首,珍藏世界唯一的佛顶骨舍 利子供奉地。

季节限定

3月15日 - 4月10日: 樱花

♀ 去子庙

夫子庙步行街位于南京市秦淮区,沿街商业文 旅设施和店铺有近千家。

南京 镇江

◈西津渡古镇

镇江市文脉所在,保存最完好的古镇。

少东方盐湖城

幻影秀《逍遥游》

坐落于江苏茅山旅游度假区,占地27.8平方公 里。东方盐湖城传承中国大道文化精髓,融合 中国道教名山一茅山的"山、水、茶、盐、 药、泉"六大自然资源及道文化、金坛地缘文 化,彰显道法自然、天人合一的山水情怀。 *※幻影秀受气候影响若不开放将取消。*



体验中华传统汉服体验人像摄影

※每人赠送10寸团体全家福照片一张 ※送10张个人电子照片 ※送1.5分钟全团欢乐时光微电影

◆花谷奇缘

首个花海小镇,度假区法国花园、荷兰花园、 玫瑰花园等十个精品花园和两个原生花海,结 合商业街、星空露营地、亲子游乐园艺术展览 中心等互动游乐产品,成为一个主题化的旅游 度假休闲小镇。

◈尚湖风景区

竹筏穿越水上森林 拂水山庄

尚湖风景区地处江南名城-常熟,水质之好居苏 州各湖之首。由于生态环境优美,湖中鸟禽已 达63种,并建有江南最大牡丹园、中日友好樱 花园、水上森林公园、桃花园等植物园, 是江 南新兴旅游休闲、度假基地。

季节限定

4月1日 - 4月30日 : 牡丹花

♥ 七里山塘古街

江苏苏州姑苏区一条有将近1200年历史的步行 街, 西起虎丘山下席场弄, 东到阊门外古运河 上的渡僧桥,全长3829.6米。

第15 ▼ 3 万州 -110公里- 上海

◈ 蟠龙古镇 🔞 网红打卡

致力于自然、人文、艺术与商业融合, 重塑生 态、生活与城市的关系, 带来自然、自在、无 边界的都市理想生活方式。

上海城隍庙一直以来都是最具吸引力的地方和 购物场所, 也是该地区著 名的道教庙宇, 是游 览上海时的必游之地。

◈ ERA时光之旅表演秀

中国必看秀之一,将现代科技与中国杂技技术

融合在一起。 ※如遇天气影响或其它因素导致停演,将以【上海宋城千古 情】景点替代。



8 ★ 日 上海 ★ 吉隆坡

搭乘当日航班返回温暖的家园。



漫步在瘦西湖畔, 感受春天的温柔。

Strolling along the shores of Slender West Lake, feeling the gentle embrace of spring.





KUALA LUMPUR X

Assemble at KLIA for flight to Shanghai.

- Nanjing Road Nanjing Road one of the world's busiest shopping streets.
- Night View Shanghai Bund Regarded as the "Exotic Building Clusters" and the symbol and pride of Shanghai.



SHANGHAI -269KM-TAIZHOU

Wanghailou Scenic Area

Initially constructed during the second year of the Shaoding era in the Southern Song Dynasty.

♦ Mei Lanfang Memorial Hall

The memorial architecture complex in the hometown of the Peking Opera master Mr. Mei Lanfang.

? Taizhou Old Street

Adjacent Taoyuan area, which was originally farmland and residential areas of villagers from Baoba Village in the eastern suburbs.

Fengchenghe Scenic Area Includes Cruise

Take a night cruise on a painted pleasure boat along the Fengcheng River, enjoy the dazzling night lights along the river, and experience the dreamy water scenery.

Seasonal Arrangement

**If visitation falls between 20Mar-10 Apr, Fengchenghe Scenic Area will be replaced to: Xinghua Qiandao Cauliflower Scenic Area [Includes Cruise]



TAIZHOU -67KM YANGZHOU

♦ Yangzhou Slender West Lake

Wuting Bridge Twenty-Four Bridges

Fireworks go down to Yangzhou in March, feel the abundant beauty of the flowers and willows all the way from the towers to the mountains.

Seasonal Arrangement

Mar 20 - Apr 10

: Viburnum Keteleeri

Mar 10 - 30

Carriere

Apr

: Peach Blossom : Chinese peony

Dongguan Ancient Street The most representative historical street in

Yangzhou.

♥ China Great Canal Museum

The Jiangsu Provincial Department of Culture and Tourism is a local modern comprehensive museum integrating cultural relic protection, scientific research, exhibitions, and leisure experiences. **Closed every Monday*

⊘Shan

YANGZHOU -101KM-NANJING

Niu Shou Mountain

Buddha Palace

The first of the four major scenic spots in Jinling, the only place in the world where the relics of the Buddha's top bone are preserved.

Seasonal Arrangement

Mar 15-Apr 10

: Cherry Blossoms

♥ Confucius Temple

Confucius Temple Pedestrian Street is located in Qinhuai District, Nanjing, with nearly a thousand commercial, cultural, and tourism facilities and shops along the street.



NANJING -71KM-ZHENJIANG -36KM SALT LAKE CITY

♦ Xijindu Ancient Town

The cultural context of Zhenjiang City, the best-preserved ancient town.

Oriental Salt Lake City

Phantom Show <Xiaoyaoyou>

Located on Jintan Maoshan, the resort is the first domestic leisure and holiday resort that integrates leisure, culture display, interactive experience and other themes.

Xiaoyaoyou will be canceled if it is not open due to the



Traditional Chinese Hanfu

**Each person will receive a complimentary
10 inch group family photo.

**10 off conventors given to every four mem

**11 off conventors given to every four mem

**12 off conventors given to every four mem

**13 off conventors given to every four mem

**14 off conventors given to every four mem

**15 off conventors given to every four mem

**16 off conventors given to every four mem

**17 off conventors given to every four mem

**18 off conventors given to every

10 soft copy photos given to every tour member.Includes a group short video clip.





♦ Huagu Qiyuan

The first Flower Sea Town features ten exquisite gardens, including French, Dutch, and rose gardens, along with two natural flower seas.

**Flora season is subject to weather condition.

#From March to June, during the non-flowering season, for the best experience, it will be changed to a DIY Jinshan paper-cutting experience within the scenic area.

♦ Shang Hu Scenic Area

Bamboo raft Fushui Villa

Attraction with great natural and cultural scenes. The best water quality in Suzhou, the wetland is distributed throughout the lake, creating a unique landscape of "lake within the island" and "island within the lake".

Seasonal Arrangement

Apr 1 - 30

: Moutan peony

Shantang Street

A nearly 1,200-year-old pedestrian street in Gusu District, Suzhou, Jiangsu.



SUZHOU -110KM-SHANGHAI

Panlong Town IG Hotspot

Panlong Tiandi

"Dedicated to the integration of nature, culture, art, and commerce, we reshape the relationship between ecology, lifestyle, and the city, bringing an ideal urban lifestyle that is natural, free, and boundless."

One of the control o

A must-visit Taoist temple and shopping spot in Shanghai.

♦ "ERA Acrobatic Show"

One of the must-see shows in China, by integrating modern technology with Chinese acrobatic skills.

% In case of uncontrollable weather condition or unforeseen circumstances causing the attraction to close, it will be replaced with Shanghai Qianguqing.



Transfer to airport for flight back home.

行程亮点 HIGHLIGHTS

体验: 乘船赏花 | 汉服旅拍体验

景点: 自然风光与文化历史于一体的景 区: 牛首山风景区

独特的"千岛菜花"景观:兴化

千岛菜花风景区 精致的景观和古典的园林风格 :

瘦西湖

绚丽多彩的花卉景观:花谷奇缘 中国十大魅力之最佳生态休闲湖

泊: 尚湖风景区 享受: ERA时光之旅表演秀 | 竹筏游水 上森林

品尝: 江南必吃: 江南第一鲜河豚宴 | 泰州必吃蟹黄汤包|镇江特色三 怪风味 | 上海特色小笼包

黑珍珠餐厅

EXPERIENCE: Boat Ride for Flower Sightseeing Photo **Shooting with Chinese Hanfu Costume**

ATTRACTIONS: A scenic area that integrates natural beauty and cultural history: Niu Shou Mountain | The unique 'Thousand Island Rapeseed Flower' landscape: Xinghua Qiandao Cauliflower Scenic Area | Exquisite landscapes and classical garden styles: Yangzhou Slender West Lake | Vibrant and colorful flower landscapes: Huagu Qiyuan | One of China's Top Ten Charming Lakes for Best Ecological Leisure: Shang Hu Scenic Area

ENJOY : "ERA Acrobatic Show" | Bamboo raft ride along the river

: Must Eat: Puffer Fish Cuisine | Crab Roe Suop TASTE Dumpling | Zhenjiang Cuisine | Shanghai Xiaolongbao | Black Pearl Restaurant

食宿 MEAL & ACCOMMODATION

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

天 Day	早餐 Breakfast	午餐建议 Proposed Lunch	晚餐建议 Proposed Dinner	住宿建议 Proposed Accommodation
1	-	-	上海风味 Shanghai Cuisine	上海宝山德尔塔酒店 或 同级 Delta Hotels by Marriott Shanghai Baoshan Hotel or Similar
2	酒店 Hotel	蟹黄汤包 Crab Roe Soup Dumpling	河豚宴 Puffer Fish Cuisine	泰州万恰酒店 或同级 Taizhou Courtyard By Marriott or Similar
3	酒店 Hotel	扬州点心风味 Yangzhou Dim Sum Cuisine	自理 Own Arrangement	扬州瘦西湖诺富特酒店 或 同级 Yangzhou Slender West Lake Novotel Hotel or Similar
4	酒店 Hotel	南京风味 Nanjing Cuisine	南京大排档风味 Nanjing Hawker Stalls	南京瑞斯丽酒店 或 同级 Swisstouches Hotel Nanjing or Similar
5	酒店 Hotel	镇江三怪风味 Zhenjiang Cuisine	仙村风味 Xianchun Cuisine	茅山温泉假日度假酒店 或 同级 Holiday Inn Resort Maoshan Hot-Spring or Similar
6	酒店 Hotel	常熟风味 Changshu Cuisine	江南风味 Jiangnan Cuisine \$ MICHELIN GUIDED	苏州敏华希尔顿逸林酒店 或 同级 Suzhou Wujiang DoubleTree by Hilton Hotel or Similar
7	酒店 Hotel	自理 Own Arrangement	上海小笼包 Shanghai Xiaolongbao ^⑩	上海宝山德尔塔酒店 或 同级 Delta Hotels by Marriott Shanghai Baoshan Hotel or Similar
8	酒店 Hotel	-	-	-

*餐饮与洒店会随着季节与当时情况,作最适当的调整。

*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

旅行必备

旅刊步電· 护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程 日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间,蘋果
- 旅遊将保留更改或取消行程的权利。 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的 印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保留更正的权
- …。 每位参与蘋果旅遊团的成员,必须为自身安全或行为负 责。若出现无法预测的特殊情况 (例如:交通延误取消、 天气、疾病、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,蘋果旅遊一概不负责、旅客需自行负责额外的费用。 详情条规,请参阅单据背页或浏览
- https://www.applevacations.my/web/terms.php 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

- 所有行程以中文讲解为主,

- 三人房-房内第三名住客的床褥,将以折叠式为准。 因费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。 车上购物 为了您的方便起见,车上会售卖道地小吃。
- 若您有兴趣购买,请向我们的导游洽询。各景点乐龄人士入门票优惠仅限中国公民享有。

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the
- event of a force majeure.

 AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
 Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB
- shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www. applevacations.my/web/terms.php
- All pictures shown are for illustration purpose only
- Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

China Tours - Additional Terms & Conditions: Tours are conducted in Mandarin.

- Triple Room Third person shall be based on rollaway bed.
 Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- In-coach Shopping For your convenience, a variety of local snacks are
 offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour auide.
- 5. Discounted ticket prices only applicable for China local senior citizens

For Agent Use Only:

Undated Date: AUG 2024





